

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 21/2023
Aika: 20.11.2023 klo 17.00
Paikka: Retokoti ja Zoom



<https://tuni.zoom.us/j/67451212914?pwd=Rm8vd2NlWnZ6MzN5NVA3R2FISDE2OT09>

Meeting ID: 674 5121 2914
Passcode: 548455

Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talousasiat	4
7.1. Ansiomerkin postitukseen budjetointi	4
7.2. Sääntöuudistukseen budjetointi	4
8. Tulevan kauden 2024 toimintasuunnitelman hyväksyminen	4
9. Jäsenyyksien sääntöuudistuksen hyväksyminen	5
10. Rehti-lehti	5
10.1 Rehtin syysjulkaisun painon budjetointi	6
10.2 Lisäbudjetoidaan OpenMic -runoillan menoihin.	6
11. Vuosijuhlat	6
11.1 Vuosijuhlien palautelomakkeen läpikäynti	6
12. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka	7
12.1. Yhdenvertaisuuskyselyn tulokset	8
13. Sidosryhmät ja yritysysteistyö	8
14. Tapahtumat	8
14.1. Pikkujouluhin budjetointi	9
15. Tuutorointi	9
15.1. Fuksipalkintoihin budjetointi	10
16. Viestintä	10
17. KV-asiat	10

17.1. Kansainvälisten tuutoreiden valinta	10
18. META	11
19. Kokouksen päättäminen	11

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.03.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan	Åsa Pihlström
Sihteeriksi valitaan	Rosa Myllysilta
Läsnäolijat:	
Åsa Pihlström	puheenjohtaja
Rosa Myllysilta	sihteeri
Emma Salli	
Säde Lappalainen	
Lilja Paakkanen	
Jesse Sironen	
Marimilla Hietava	
Siiri Hihnala	paikalla kohdat 1-18
Fanni Silvén	
Tuomas Massa	paikalla kohdat 1-14
Vilhelmiina Kivioja	etänä zoomissa
Heljä Halonen	etänä zoomissa
Verna Vihervuori	etänä zoomissa
Reetta Sihto	etänä zoomissa
Veera Käsälä	etänä zoomissa paikalla kohdat 4-11.
Ida Seluska	paikalla kohdat 10-14.1

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:

Lisätään kohta 14.1. Pikkujouluihin budjetointi

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään edellisen kokouksen 20/2023 pöytäkirja seuraavassa kokouksessa

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

6.11. Rehtin toimitus aloitti taiton

9.11. Rehti x Legenda runoilta keräsi reilu 35 henkeä.

13.-19.11. Järjestettiin reettoreiden yhdenvertaisuuskysely, johon tuli 14 vastausta

14.11. Retokodin mukihylly siivottiin

15.11. Marimilla osallistui VIMO:n yhteiseen ops-kokoukseen

16.11. Fukseille järjestettiin sivuaineinfo zoomissa, paikalla noin 15 fuksia ja 10 esittelijää

16.11. Järjestettiin Barbiesitsit Ydinviestin kanssa, jonne osallistui noin 90 henkeä, josta noin 40 oli reettoreita

17.11. Reetta ja Verna edustivat Autekin vujuilla

18.11. Rosa ja Venla edustivat Biopsi ry:n vujuilla

20.11. Tapsat kokoustivat UDK:n kanssa tulevasta Kyykkäpong-tapahtumasta

Päätös: Esityksen mukaan

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 18 416,60 €

Käteiskassassa nyt: 520,15 €

7.1. Ansiomerkin postitukseen budjetointi

Esitys: Budjetoidaan ansiomerkin postitukseen alumnille, joka ei päässyt vujuille paikan päälle. Ehdotetaan budjetoitavaksi 2,40 €.

Keskustelu: Yksi ansiomerkin saaneista ei päässyt vujuille. Tarpeet löytyvät jo kaapista, yhden kuoren lähetys maksaa 2,40 €.

Päätös: Päätetään budjetoida 2,40 € ansiomerkin postitukseen.

7.2. Sääntöuudistukseen budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 100€ PRH:lle alumnijäsenyyteen liittyvää sääntöuudistusta varten sillä ehdolla, että se hyväksytään yhdistyksen syyskokouksessa.

Keskustelu: Syyskokoukseen on tulossa käsittelyyn alumnijäsenyys. Budjetoidaan 100 € jo valmiiksi, jotta sääntöuudistus saadaan lähetettyä heti syyskokouksen jälkeen.

Päätös: Budjetoidaan 100 € sääntöuudistusta varten.

8. Tulevan kauden 2024 toimintasuunnitelman hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään kauden 2024 toimintasuunnitelma esitettäväksi yhdistyksen kokoukseen.

Keskustelu:

Tiimi on pohtinut ensi vuotta ja päätynyt viiteen eri tavoitteeseen. Ensi vuonna halutaan kehittää alumni- ja mentorointitoimintaa, jäsenrekisteriä ja tietosuojakäytänteitä, kansainvälistä toimintaa erityisesti omien vaihto-opiskelijoiden kohdalla, kokouskäytänteitä, jotta kokoukset eivät veny yli kaksituntisiksi sekä tapahtumaviestintää. Yhdenvertaisuuskyselyssä oli tullut palautetta siitä, että esteettömyydestä ei ole mainintaa Reettorit ry:n tapahtumakuvauksissa. Todetaan, että lisätään asia ensi vuoden tapahtumavastaavien perehdytysmateriaaleihin. Toimintasuunnitelma menee vielä hyväksyttäväksi syyskokoukseen.

Päätös: Hallitus hyväksyy vuoden 2024 toimintasuunnitelman muutoksitta syyskokoukseen esitettäväksi.

9. Jäsenyyksien sääntöuudistuksen hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään yhdistyksen jäsenyyksiin liittyvä sääntöuudistus esitettäväksi yhdistyksen kokoukseen

Keskustelu: Jäsenuudistusta on työstyetty jo jonkin aikaa. Kysymys heräsi siitä, että sääntöuudistuksessa ei mainita alumnijäsenyyttä mahdollisuutena vain kandia suorittaneille henkilöille, jotka ovat esimerkiksi lähteneet suorittamaan maisteria muualle. Todetaan, ettei tarvitse tehdä eriyksen lisäystä puheoikeudesta hallituksen kokouksissa.

Päätös: Hallitus hyväksyy sääntöuudistuksen syyskokoukseen esitettäväksi seuraavin muutoksin:

Lisätään alumnijäsenyys-kohtaan myös kandidaatintutkinnon suorittanut henkilö.

10. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Taitto on alkanut ja lehti julkaistaan pikkujouluissa 7.12.. Suurin osa toimittajista on aloittanut jo taiton, päätoimittajilla vielä hommaa. Toimituksessa ei ole juuri herännyt kiinnostusta päätoimittajuuteen, mikä huolettaa. Jesse ja Tuomas ovat vieneet Rehtiä niin pitkälle, että se voi tuntua päätoimittajan pestistä kiinnostuneista jännittävältä ja nostaa kynnyistä hakemiseen. On herännyt ajatus kandiin ja gradujen esille laittamisesta yliopistolle, jotta saadaan lisää näkyvyyttä viestinnälle.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1 Rehtin syysjulkaisun painon budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 250€ Rehtin syksyn lehden painokustannuksia varten. Painomäärä 70kpl. Paino tilataan Keuruun Laaturipaino Oy:lta. Tarkka lasku saadaan toimituksen yhteydessä.

Keskustelu: Hinta-arvio perustuu viime lehteen, pieniä mahdollisia korotuksia tulossa.

Päätös: Päätetään budjetoida 250 € syksyn lehden painokustannuksia varten.

10.2 Lisäbudjetoidaan OpenMic -runoillan menoihin.

Esitys: 20 euron budjetti ylittyi viidellä eurolla. Budjetoidaan loput 5 euroa jälkikäteen.

Keskustelu: Budjetti meni 5 € yli, mutta retokotiin jäi kahvipaketti. Näitä sattuu, mutta yritetään olla tarkkana.

Päätös: Lisäbudjetoidaan 5 € runoillan menoihin.

11. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Kuvat tulivat tänään! Oli upeita, linkataan kaikille osallistujille sähköpostilla. Veera ja Emma hoitavat dokumentointia, ensi viikolla tulossa virkistäytymistä.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1 Vuosijuhlien palautelomakkeen läpikäynti

Esitys: Käydään läpi vuosijuhlista tullutta palautetta

Keskustelu:

Vastauksia tuli yhteensä 29. Rosendahlista pidettiin, erityisesti siitä, että jatkot olivat samassa paikassa. Koristeista tuli kiitosta.

Ruoka ja juoma jakoivat mielipiteitä, osa tykkäsi tosi paljon ja osa ei. Toivottiin kalavaihtoehtoa ja jallua tarjolle. Reetorit ry kuitenkin tarjoilee kasvisruokaa, vujujen ruoka oli vegaanista. Hallitus tykkäsi ruuista kovasti. Kakku loppui kesken, mikä herätti vähän närää. Hotellin puolen töppäilyistä ollaan yhteyksissä hotellille päin.

Ohjelmaa oli suurimman osan mielestä sopivasti ja monipuolisesti. En kommunikoi oli menestys, samoin Rehtin ohjelma! Yhteislauluja kaivattiin. Jotkut kaipasivat pidempää ohjelmaa, mutta se olikin lyhyt hotellin aikatauluihin liittyen.

Viestintä ja ohjeistus, erityisesti Instagram, sai kiitosta. Alumneille ei info ollut kulkenut ihan niin hyvin.

Kokkareiden tila oli vähän ahdas eikä erityisen juhlava. Jotkut kaipasivat cocktail-paloja. Yksityisistä jatkoista pidettiin.

Suurin osa antanut kokonaisarvosanaksi 10/10!

Silliksellä oli sopivasti tai liian vähän ohjelmaa. Klubi 57 jakoi paljon mielipiteitä, mutta ollaan kuitenkin positiivisen puolella. Yhteistä ohjelmaa ja tunnelman nostatusta kaivattiin. Sillis haluttiin pitää tänä vuonna rennompana. Ruuasta tuli eniten noottia, olisi toivottu monipuolisempaa. Ensi kertaa ajatellen vähän isompi tila voisi olla mukava.

Pidetään kuitenkin mielessä, että Reetorit ry:llä ei ole varaa tarjota hirvittäviä määriä alkoholia vieraille ja muuta. Suurimmaksi osaksi palaute oli todella positiivista! Ollaan tyytyväisiä.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Keskiviikkona 29.11. pidetään reettorikahvit noin klo 13-14. Teema on vielä pohdinnassa, Marimilla laittaa viestiä yliopiston yleisiin ohjauspalveluihin.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Yhdenvertaisuuskyselyn tulokset

Esitys: Käydään yhdenvertaisuuskyselyn tulokset läpi sosiaalipoliittisen vastaavan johdolla.

Keskustelu:

Kysely oli viime viikolla ja siihen tuli 14 vastausta. Mietitään, miten saisi enemmän vastauksia jatkossa. Toisaalta vähäinen vastausmäärä voi kertoa siitä, että suurin osa on tyytyväisiä. Häirintää tai syrjintää ei ole kokenut kukaan kyselyyn vastanneista ja häirintäohjeistuksesta on saatu hyvin tietoa. Vastajat kiinnittäneet huomiota siihen, että esteettömyydestä ei ole mainintaa tapahtumakuvauksissa. Toivottiin lisää kokonaan alkoholittomia tapahtumia, alkoholikulttuuri koettiin yleisesti turvalliseksi. Viestintä ollut saavutettavaa, tulevaisuudessa pohditaan kaksikielisyyttä viestinnässä nyt kun vaihtaritoiminta on kasvussa.

Keskustelua alkoholittomien tapahtumien houkuttelevuuden lisäämisestä. Voisi ehkä järjestää ns. korkeamman kynnyksen tapahtumia, johon pitää ilmoittautua, jotta osallistujat eivät jätä yhtä herkästi tulematta. Halutaan panostaa tapahtumien määrän sijasta laatuun. Muistetaan ensi vuonna järkätä enemmän holittomia fuksitapahtumia!

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Lilja ja Marilla jatkavat 23.1. järjestettävän sateenkaari-illan työstöä, kaksi puhujaa on ja kolmanteen on oltu yhteyksissä.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Enää kolme viikkoa tapahtumia jäljellä! Ensi viikolla UDK:n kanssa kyykkäbongia Hakametsän kentällä ja jatkot Ilmarissa. Vielä ei ole kukaan ilmoittautunut, mainostetaan lisää!

Pikkujoulut tulossa 7.12., tilaksi valikoitui HHB, johon mahtuu 60 henkilöä. Viime vuonna paikalla oli 72 ihmistä, tälle vuodelle ei saatu isompaa tilaa. 60 henkilöä voi ilmoittautua, minkä lisäksi mukaan mahtuvat järjestäjät. Rehdiltä tulossa musiikkiesitys, tanssinumero vielä hakusessa. Autekin kanssa mahdollisesti tulossa jouluperhevaihtoa, mitään virallista ei ole vielä sovittu. Reetta ja Ida lupautuvat lähtemään tarvittaessa Autekin pikkujouluihin.

Päätös: Esityksen mukaan.

14.1. Pikkujouluihin budjetointi

Esitys: Pikkujoulujen tarjoilujen tilaamiseen tulee budjetoida. Budjetoidaan 450€ tilattaviin ruokiin (noin 300€) sekä Alkoon (noin 150€).

Keskustelu: Tämä on ensimmäinen budjetointi ruokiin, toinen vielä tulossa. Tilattavia ruokia ovat riisipuuro ja joulutortut, Alkosta skumppaa ja ehkä viinaa.

Päätös: Budjetoidaan 450 € pikkujoulujen tarjoiluihin.

15. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Viimeisiä viedään! Viime viikolla oli sivuaineinfo, tänään lähetettiin fukseille tuutoroinnin palautelomake! Sivuaineinfossa oli paljon muita reettoreita kertomassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

15.1. Fuksipalkintoihin budjetointi

Esitys: Pikkujouluissa palkitaan kolme eniten fuksipassia täyttäneitä fuksia Vuoden Fuksi -viinilaseilla. Budjetoidaan 10€ laseihin ja muuhun palkintoon.

Keskustelu: Hankitaan fukseille lasit ja jotain pientä kivaa ensimmäiseksi tulevalle. Summa menee pikkujoulubudjetista.

Päätös: Budjetoidaan 10 € fuksipalkintoihin.

16. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Viestinnästä tulossa kysely tämän viikon keskiviikkona. Pidetään kysely yksinkertaisena. Käydään palautetta läpi seuraavassa halkossa.

Päätös: Esityksen mukaan.

17. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Vaihtareille järjestetään ehkä vielä pikkujoulut.

Päätös: Esityksen mukaan.

17.1. Kansainvälisten tuutoreiden valinta

Esitys: Kansainvälisiksi tuutoreiksi on keväälle 2024 valittu Säde Lappalainen, Johanna Kaivo-Oja ja Ida Seluska.

Keskustelu: Valitaan keväälle 2024 tuutoreiksi Säde Lappalainen, Johanna Kaivo-oja ja Ida Seluska.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. META

Mökki on varattu, saatiin pientä alennusta! Mökki maksaa noin 38 € jokaiselta. Ylijääneestä virkistysbudjetista ostetaan aamupalatarvikkeita. Åsa hoitaa kaupassa käyntiä. Åsalla, Reetalla ja ehkä myös Marimillalla on autoa käytössä, keskustellaan vielä kuljetuksista.

Ensi viikon maanantaina 27.11. Syyskokous kampusareenan auditoriossa Hervannassa!
Hallitus paikalle jo 17.30.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.38.

Pöytäkirja hyväksytty

4.12.2023

Tampere

Åsa Pihlström
Puheenjohtaja

Rosa Myllysilta
Sihteeri